



ОБЪЕДИНЕННЫЙ ИНСТИТУТ ЯДЕРНЫХ ИССЛЕДОВАНИЙ

ВЫПИСКА

из Протокола №26 Научно-технического совета
Лаборатории нейтронной физики им. И. М. Франка

23.04.2021 г.

Численный состав НТС: 35 чел.

Присутствовало на заседании: 25 чел.

2.1. Слушали: Ш. Зейналова с предложением об открытии нового проекта «Исследование Эмиссии Мгновенных Нейтронов в Делении Ядер (ЭНГРИН)» в рамках темы 1128 (руководитель темы: Е.В. Лычагин) на 2 года (2022-2023 гг.).

В обсуждении принимали участие: Е.В. Лычагин, Ю.Н. Копач, В.И. Боднарчук, А.И. Франк, В.И. Фурман, Д. Худоба, В.Н. Швецов.

Постановили: по результатам открытого голосования (24 – за, против – нет, воздержавшихся – 1):

1. Рекомендовать ПКК ОИЯИ по ядерной физике открыть новый проект в рамках темы «Исследования взаимодействия нейтронов с ядрами и свойств нейтрона» (руководитель темы: Е.В. Лычагин) на два года с первым приоритетом.

Руководитель проекта: Ш. Зейналов.

Председатель НТС ЛНФ

А.И. Франк

Секретарь НТС ЛНФ

Т.В. Тропин

«Выписка верна»
Ученый секретарь ЛНФ

Д. Худоба



JOINT INSTITUTE FOR NUCLEAR RESEARCH

ABSTRACT of the Minutes of the Scientific and Technical Council №26 Frank Laboratory of Neutron Physics

23 April, 2021

Total number of STC members: 35

Number of STC members attending the session: 25

2.1. FLNP STC heard the report by Dr. Zeynalov with the proposal for opening of the new project “Investigations of Prompt Fission Neutron Emission” (ENGRIN) within scope of the theme “Investigations of Neutron Nuclear Interactions and Properties of the Neutron” (theme leader: E.V. Lychagin) for the period of 2 years (2022-2023).

FLNP STC held an open vote (24 – agree, 0 – object, 1 – abstain) and **decided**:

1. To recommend the JINR PAC for Nuclear Physics to open the new project within scope of the theme “Investigations of Neutron Nuclear Interactions and Properties of the Neutron” (theme leader: E.V. Lychagin) for the period of two years with the first priority.

Project leader: Sh. Zeynalov.

FLNP STC Chairman

A.I. Frank

FLNP STC Scientific Secretary

T.V. Tropin

«Abstract is correct»
FLNP Scientific Secretary

D. Chudoba